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Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej  
Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 15 grudnia 2021 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 15 grudnia 2021 r. zaplanowane zostało 

w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz 

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich 

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłana została ramowa 

agenda spotkania, protokół z poprzedniego posiedzenia, propozycja opisu praktyk 

wraz z sugerowaną adnotacją we wniosku o zmiany programowe, materiały dotyczące 

zmian w programie Quantitative Finance (II stopień), materiały dotyczące zmian w 

programie kierunku Informatyka i Ekonometria (II stopień), projekty opinii o wybranych 

pracownikach WNE przygotowane na prośbę Komisji Oceniającej oraz sylabus 

przedmiotu Technology acceptance model - practical applications. 
 

 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 15 grudnia 2021 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Podczas posiedzenia nieobecni byli: 

 
- dr Maria Ogonek 
 
- dr Przemysław Kusztelak 
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__________________________________________________________________________ 

 
Agenda posiedzenia:  
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
3. Zmiany w programach studiów. 
 
4. Opinia Rady Dydaktycznej odnośnie realizacji obowiązków dydaktycznych   
przez wybranych pracowników WNE. 
 
5.    Sprawy różne. 

___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 18  osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 
Ad 2. 
 
Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 18 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 
Ad 3. 
 

 W punkcie trzecim Prodziekan dr Gadowska-dos Santos powróciła do 

poruszanej wcześniej kwestii zmian w programach studiów. Na poprzednim 

posiedzeniu przedstawiono i przedyskutowano projekt opisu praktyk. W wyniku 

zgłoszonych uwag opis praktyk został zmodyfikowany, wysłany do uczestników RD i 

nie było do niego dalszych uwag. Opis został włączony do propozycji zmian 

programowych. Rozważane było także przesuniecie praktyk z drugiego na trzeci rok 

studiów, o ile jest to możliwe z punktu widzenia konstrukcji poszczególnych 

programów. Oprócz koniecznej zmiany polegającej na zmianie opisu praktyk, 

opracowano też projekty zmian dotyczące wybranych programów. W toku prac przy 

zmianie opisu praktyk udało się zidentyfikować szereg błędów i nieścisłości we 
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wnioskach z poprzednich lat. Były to błędy w zakresie liczby punktów ECTS lub 

konstrukcji tabel.  

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- Hanna Firkowska 

- prof. dr hab. Janusz Kudla 

- Nikola Sadoch 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Tomasz Gajderowicz 

- dr hab. Renata Gabryelczyk 

- dr Paweł Sakowski 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwał w sprawie zmian w programach 

studiów I stopnia na kierunku Informatyka i Ekonometria, Finanse i Rachunkowość, 

Ekonomia oraz Finance, International Investment and Accounting, a także w 

programach studiów II stopnia na kierunkach Informatyka i Ekonometria oraz 

Quantitative Finance. W głosowaniach wzięło udział 18 osób. Wszystkie uchwały 

zostały przyjęte jednogłośnie.  

 
Ad 4. 
 
W punkcie czwartym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos omówiła kwestię 

oceny okresowej pracowników wydziału. 10 grudnia 2021 została jej przekazana 

prośba Dziekan WNE UW, dr hab. Gabrieli Grotkowskiej, prof. UW dotycząca 

przygotowania przez Radę Dydaktyczną opinii o pracy dydaktycznej trzech 

pracowników WNE. Zgodnie z procedurą dr Gadowska-dos Santos zwróciła się do RD 

z prośbą o ustosunkowanie się do przesłanych wcześniej projektów opinii.  

Głos w dyskusji zabrały kolejno: 

- dr hab. Renata Gabryelczyk 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr Dagmara Mycielska  

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem opinii dot. działalności 

dydaktycznej trzech wspomnianych osób. Nie było głosów przeciw. W dwóch 
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przypadkach 6 osób wstrzymało się od głosu. W jednym przypadku 5 osób wstrzymało 

się od głosu.  

 

Ad 5. 
 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

- przedłużenie zajęć zdalnych o dodatkowe 3 dni, 

- forma zaliczeń w sesji zimowej dla studentów, którzy nadal przebywają za granicą, 

- oferta przedmiotów do wyboru, 

- decyzje dotyczące zmiany formy studiów, 

- formalności związane z wypełnieniem wniosków dot. zmian programowych. 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr hab. Renata Gabryelczyk 

- Hanna Firkowska 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr Dagmara Mycielska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 
Więcej kwestii nie zgłoszono, a posiedzenie RD zostało zakończone. 
 

 

/Protokół sporządziła Paulina Bujalska/ 


